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Til bestyrelsen Virksund Lystbådehavn: 
 
Deltagere: 

Mary-Ann S. Christiansen (MAC) – Formand 
Grete Glerup (GG) - sekretær 
Gerda Giversen Pedersen (GGP) - kasserer 
Kristian Brøns Nielsen (KBN)  
Allan Handberg (AH) 
Bernd Krause (BK) 
 

Suppleanter: 
Svend Nordby (SN) 
Søren Barasinski (SB) 

 
Indbudte: 
 
Afbud til B-møde senest tirsdag d. 1. oktober! 
 
Afbud: Søren, Allan 
 
 
Bestyrelsesmøde torsdag den 3. oktober, 2024 kl. 17.30 - ca. 20.30 i klubhuset i Virksund  
 
Forslag til dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 29. august, 2024. 

Der er få detaljer, der ændres, og der fortsættes i en dialog om skiltning ift. autocampere - Det 
sættes på som et punkt til næste bestyrelsesmøde. Ellers er referatet godkendt. 

3. Nyt fra formanden (Mary-Ann) 

a. Stormskade på bro 6 - status 

Vi har ikke hørt noget fra forsikringsselskaber - Vi fortsætter med at klarlægge 
sagen om en pæl, der er rykket skæv. 
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b. Standerstrygning - status 

Der bliver spisning, og Jens fra sejlklubben har lavet et program. Der er styr på 
dagen, der er et godt festudvalg.  

4. Arbejdsdag (Grete) 

Det kører, meld gerne ind med arbejdspunkter. Der er bestilt mad hos Sebastian, den nye 
forpagter, og der er bestilt til 50 personer. 

Den blå væg i klubhuset skal ordnes. 

Lyset på broerne skal ordnes, de står muligvis tændt hele dagen.    

Ventilator i det første toilet kører hele tiden, den skal tjekkes. 

5. Pælebanker status (Bernd) 

a. Opmåling af pladser og behov for pæle 

Pælebankeren er ikke kontaktbar efter længere tids forsøg. Der er pæle på ”lager” 
ift. dem, der skal udskiftes. Der er 6 pæle, der er placeret forkert - De kan 
genbruges ved omplaceringen.   

Fremadrettet ses der efter et alternativ til den nuværende pælebanker.   

Til info er de nye pæle, beklædt med en plastikkappe, blevet valgt, da de er mere 
holdbare og de kan genbruges, når de flyttes. Til gengæld mangler, der hætter på 
de nuværende plastikbeklædte pæle i havnen.   

Fremadrettet er målet, at de kommende pæle både skal ligne de plastikbeklædte 
pæle. Samtidig vil der være et fokus på et miljømæssigt hensyn. Ligeledes ses 
der i retning af rådgivning hos FLID, hvilke pæle der anbefales.  

Desuden bør der satses på en pælehætteløsning, hvorpå der kan hænges 
fortøjninger.  

6. Økonomi - status og opdatering (Gerda) 

Der arbejdes med økonomien/regnskabet, hvilket betyder, at der er forhold, der tilrettes, og som 
giver anledning til handling.   
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7. Kranteam - status (Allan) 

Teamet er i gang med at tage både op. Der er bestilt 5 stativer, så der er nok til sæsonen. 
Punktet tages op næste gang. 

8. Møde i bæredygtighedsudvalget (Svend/Grete) 

Vi har afholdt møde i miljøudvalget på tværs af Virksund sejlklub og Virksund lystbådehavn. 
Som et led i et bæredygtighedsfokus har der været besøg af en energikonsulent på havnen. 
Konsulenten har udarbejdet en energirapport med forbedringsforslag.  

Der bør tages stilling til følgende forbedringsforslag: 

 Isolering af loftet.  

 Etablering af solceller, hvilket passer godt i overensstemmelse varmepumpeanlægget.  

 Etablering af bimålere til kortlægning af elforbruget 

 Temperaturstyring i løbet af vinteren - Temperaturen skal muligvis sænkes to grader.   

 Udskiftning af køleskabe. 

Der indhentes pt. priser på etablering af isolering på loftet og solceller på klubhuset. Det skal 
kraftigt overvejes ikke at vente på lokalplansprocessen. 

Samtidig bør der være et fokus på, hvilke forholdsregler/krav, der skal tages på 
beddingspladsen, når der ordnes både.  

Det skal desuden afklares om el-radiatorerne bør udskiftes på toiletterne i sejlerafsnittet.  

Punktet tages med på næste bestyrelsesmøde.  

9. Lokalplan - status 

Mary-Ann har fået en mail fra Skive kommunen, som har måtte erkende, at processen er blevet 
forsinket pga. omstrukturering i kommunen. Der er nu indkaldt til et møde i kommunen d.  5. 
november om sagen.  

10. IT og lagring af dokumenter (Svend) 
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Svend orienterer om, at Virksund lystbådehavn har nu fået etableret et fælleslager, hvor der kan 
gemmes vigtige dokumenter/filer. Svend inviterer til en fælles ”træningsdag” til at tilgå 
fællesskyen. Svend har lavet et forslag om en filstruktur. Han laver en undervisningsgang i 
brugen af systemet. Det tager ca. en time, og det kommer til at ske i løbet af vinteren. 

Der er to vigtige mails, som kasserer og formand til tilgå. De er henholdsvis 
formand@virksundlyst.dk og kasserer@virksundlyst.dk.   

11. Kørselsgodtgørelse (Gerda) 

Det besluttes at tage punktet med på næste bestyrelsesmøde.   

12. Eventuelt. 

Der er en dialog om, hvornår referatet skal lægges på hjemmesiden. GK tjekker op på sagen i 
forretningsordeningen.   

Flids efterårsseminar afholdes igen d. 25. november, og det klarlægges om der er nogle fra 
havnen vil deltage. 

Vinterbadernes sauna står pt. på havnen, som en midlertidig løsning.  

 
Næste møde bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 7. november, 2024 kl. 17.30 i klubhuset.  
 
 
Med venlig hilsen 
Grete Glerup 
 


